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Z Á P I S  

 

13. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

dne 30.01.2024 od 10:00 hodin 

v reprezentační budově Žofín  

 Slovanský ostrov č. p.  226/2, Praha 1  

 

 

Paní  starostka Mgr. Terezie Radoměřská požádala přítomné v sále, aby povstáním  

a minutou ticha uctili památku obětem střelby na Filozofické fakultě na Praze 1 a současně 

v myšlenkách vzpomněli i na dlouholetou spolupracovnici (vedoucí odboru živnostenského) 

ÚMČ Praha 1 Mgr. Tatianu Kunštátovou, která zemřela koncem roku 2023.  

 

 

Zahájení jednání: Jednání zahájila v 10:18 hod. a řídila starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie 

Radoměřská. V průběhu jednání byl řízením některých bodů jednání 

pověřen Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1.  

 

Přestávka:  od 13:01 hod. do 14:05 hod. (přestávka na oběd) 

                     od 17:00 hod. do 17:11 hod. (přestávka)  

                     od 20:13 hod. do 20:25 hod. (přestávka na jednání politických klubů).  

 

Ukončení jednání: Jednání ukončila v 22:18 hod., starostka MČ Praha 1 Mgr. Terezie   

Radoměřská. 

 

Přítomno: 25 členů Zastupitelstva městské části Praha 1 

 

Omluveni: Ing. Michal Caban, Mgr. Petr Kučera. 

 

Částečná neúčast:  Ing. Vojtěch Ryvola (částečná neúčast od 14:00 – 14:23 hod.) 

                                 Martin Arden (částečná neúčast od 14:00 – 14:40 hod.) 

                                 Mgr. David Bodeček, MBA (omluvená částečná neúčast od 18:10 – 

18:56 hod.) 

                                 Petr Burgr (omluvená částečná neúčast od 18:10 – 18:56 hod.) 

ThDr. Kateřina Klasnová (omluvený dřívější odchod v 19:50 hod.) 

                                 JUDr. Pavel Marc, LL.M. (omluvený dřívější odchod v 20:10 hod.) 

Mgr. Jana Sobotková. LL.M. (omluvený dřívější odchod v 20:50 hod.) 

 Mgr. Eva Špačková (omluvený dřívější odchod v 21:02 hod.). 

                                     

Ověření zápisu:  

 Zápis z 12. zasedání ZMČ Praha 1 ze dne 12. – 13.12.2023 (ověřovatelé: Mgr. Michal 

Müller a Bronislava Sitár Baboráková, DiS.) - k zápisu nebyly vzneseny žádné námitky 

ani připomínky – zápis je proto tímto považován za schválený. 

 

Ověřovatelé zápisu:  
 Ing. Karel Grabein Procházka (náhradník: Ing. Tomáš Heres) 

 Jonáš Felkel (náhradník: PhDr. Filip Lachmann) 
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Mandátový a volební výbor 

- Bc. Giancarlo Lamberti - předseda   

- Jonáš Felkel  

- Ing. Michal Caban – omluven 

 

 

Návrhový výbor 
- Richard Bureš - předseda 

- Ing. Karel Grabein Procházka  

- JUDr. Pavel Marc, LL.M. 

- Petr Burgr  

 

Doplnění a úpravy pořadu jednání (Programu): 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská informovala přítomné členy ZMČ Praha 1, 

že jim byly v úterý 23.01.2024 do kanceláří a schránek v Informačním centru ÚMČ  

Praha 1 v písemné podobě rozdány (a v elektronické podobě vloženy do uložiště  

MS TEAMS) avizované body v Programu. 

Ve čtvrtek 25.01.2024 byly rozdány avizované materiály (a v elektronické podobě 

vloženy do uložiště MS TEAMS) do bodu „Různé“: 

 „Náprava vady Prohlášení v domě č.p. 262, parc.č. 16, k.ú. Malá Strana, na adrese 

Malostranské nám. 9 – Tržiště 12, Praha 1“ – předkládá Ing. Tomáš Heres 

 „Žádost o odejmutí pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, obec Praha, ulice  

Ve Stínadlech“  – předkládá Ing. Tomáš Heres 

Na stůl  byla rozdána písemná informace:  

Plán ekonomické činnosti MČ Praha 1 pro rok 2024 – předkládá Ing. Tomáš Heres 

 Valerie Clare Talacková, MA, požádala za nepřítomného Mgr. Petra Kučeru, který 

zaslal žádost o stažení bodu písemně, vyřadit jeho materiál „Potvrzení usnesení 

Zastupitelstva MČ Praha 1 č. UZ23_0130 ze dne 14.11.2023“ z Programu = pro 

hlasovalo 18 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti nikdo se nezdržel a 7 nehlasovalo – 

návrh byl přijat.    
 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská požádala o předřazení bodů „Náprava vady 

Prohlášení v domě č.p. 262, parc.č. 16, k.ú. Malá Strana, na adrese Malostranské  

nám. 9 - Tržiště 12, Praha 1“ a „Žádost o projednání odejmutí pozemku parc. č. 919/1, 

k. ú. Staré Město, obec Praha, ulice Ve Stínadlech“ za bod „Žádosti o posunutí termínů 

úkolů uložených usneseními Zastupitelstva MČ Praha 1“ v Programu = pro hlasovalo 

23 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti nikdo se nezdržel a 2 nehlasovali – návrh byl 

přijat.    
 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská dále požádala o předřazení bodu „Obnovení 

zmařeného jednání o smíru v soudním sporu o 56 milionů Kč“ za bod „Stanovení výše 

měsíčních odměn neuvolněným členům Zastupitelstva městské části Praha 1“ 

v Programu = pro hlasovalo 21 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti nikdo se 

nezdržel a 4 nehlasovali – návrh byl přijat.    

 Valerie Clare Talacková, MA, požádala o zařazení bodu „Odvolání starostky“ na 

pevný čas v 18:15 hod. v Programu. 

 Bc. Giancarlo Lamberti požádal, za koaliční kluby TOP 09, ODS, Piráti a Občané 

z Prahy 1, Naše Praha 1 a Rezidenti Praha 1, vyřadit bod „Odvolání starostky“ 

z Programu = pro hlasovalo 16 členů/členek ZMČ P1, 6 bylo proti nikdo se nezdržel  

a 3 nehlasovali – návrh byl přijat.    
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 Procedurální hlasování o udělení slova – třetí vystoupení Valerie Clare Talackové, 

MA do rozpravy k Programu = pro hlasovalo 22 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti 

a 1 se zdržel a 2 nehlasovali – její vystoupení bylo schváleno.  

 

Program: 

 

1. Rozpočet MČ Praha 1 na rok 2024 a střednědobý výhled rozpočtu MČ Praha 1 na roky 

2025 – 2029 

2. Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

3. Rozpočet Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

4. Rozpočet Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

5. Rozpočet Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

6. Dotazy a interpelace veřejnosti MČ Praha 1 a členů/členek ZMČ P1 

7. Žádost o odpuštění smluvní pokuty za nedodržení termínu dokončení díla "Kompletní 

rekonstrukce 6 bytů v domě č. p. 1422, k. ú. Nové Město, Navrátilova 13, Praha 1" 

8. Žádosti o posunutí termínů úkolů uložených usneseními Zastupitelstva MČ Praha 1 

9. Náprava vady Prohlášení v domě č.p. 262, parc.č. 16, k.ú. Malá Strana, na adrese 

Malostranské nám. 9 - Tržiště 12, Praha 1 

10. Žádost o projednání odejmutí pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, obec Praha, 

ulice Ve Stínadlech 

11. Návrh na udělení Čestného občanství in memoriam a Ceny Prahy 1 

12. Stanovení výše měsíčních odměn neuvolněným členům Zastupitelstva městské části 

Praha 1 

13. Obnovení zmařeného jednání o smíru v soudním sporu o 56 milionů Kč 

14. Mimořádné mimořádné odměny 

15. Nesplněný úkol z roku 2020 popř. 2018 - garáže Dvořákovo nábřeží 

16. Nesplněný úkol z roku 2022 - partnerské město na Ukrajině 

17. Nesplněný úkol z roku 2021 - otevírací doba ve Vojanových sadech 

18. Právní služby ohledně Žofína 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, 6 bylo 

proti a nikdo se nezdržel hlasování, program byl přijat. 

 

Pevně stanovený bod: 

14:00 hod. - Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

 

Písemné informace: 

 

 Zpráva o činnosti Rady MČ Praha 1 za 2. pololetí 2023 

 Výsledek mapování skutečného užívání veřejného prostranství na území MČ Praha 1 

 Zpráva o splnění úkolu z usnesení Zastupitelstva MČ Praha 1 č. UZ22_0426 ze dne 

13.09.2022 - opatření pro zlepšení bezpečnostní situace 

 Plán ekonomické činnosti MČ Praha 1 pro rok 2024 

Pořad jednání: 

 

1. Rozpočet MČ Praha 1 na rok 2024 a střednědobý výhled rozpočtu MČ Praha 1 na 

roky 2025 – 2029 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1.  
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Zastupitelstvu MČ Praha 1 byl předkládán k projednání rozpočet MČ Praha 1 na rok 2024, 

s celkovými příjmy 999.751,6 tis. Kč a s celkovými výdaji 1.233.332,2 tis. Kč. Z výsledku 

ekonomické činnosti roku 2023 se do hlavního rozpočtu zapojuje částka 350.000 tis. Kč.  

Z nerozdělených výsledků let minulých se zapojuje částka 200.000 tis. Kč. Dále byly 

předloženy ZMČ P1 ke schválení převody nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2023 

do rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 a dále pak střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 až 

2029.  

Finanční výbor ZMČ P1 projednal a bere na vědomí návrh rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 

dle usnesení RMČ P1 č. UR24_0002 ze dne 09.01.2024 a doporučuje Zastupitelstvu MČ 

Praha 1 jeho schválení. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

1) rozpočet MČ Praha 1 na rok 2024 s celkovýni příjmy 999 751,6 tis. Kč a s celkovými výdaji 

1 233 332,2 tis. Kč dle příloh č. 1 a 2 tohoto usnesení 

Z výsledku ekonomické činnosti roku 2023 se do hlavního rozpočtu zapojuje částka  

350 000,0 tis. Kč. Z nerozdělených výsledků let minulých se zapojuje částka 200 000,0 tis. Kč 

2) převody nevyčerpaných finančních prostředků z roku 2023 do rozpočtu MČ Praha 1 na rok 

2024 dle přílohy č. 3 tohoto usnesení 

3) závazné ukazatele rozpočtu MČ Praha 1 příspěvkových organizací zřízených MČ Praha 1 

na rok 2024 dle přílohy č. 4 tohoto usnesení 

4) závazné ukazatele rozpočtu MČ Praha 1 ostatních organizací na rok 2024 dle přílohy č. 5 

tohoto usnesení 

2) schvaluje 

střednědobý výhled rozpočtu MČ Praha 1 na roky 2025 - 2029 dle přílohy č. 6 tohoto 

usnesení 

3) schvaluje 

zmocnění Rady městské části Praha 1 na základě § 94 odst. 2 písm. h) zákona  

č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění zákona č. 145/2001 Sb., k provádění 

rozpočtových opatření do výše 10 000,0 tis. Kč včetně pro jednotlivý případ, s výjimkou 

rozpočtových opatření prováděných zároveň s rozhodováním o právním jednání, o kterém 

rozhoduje Zastupitelstvo hl. m. Prahy; tento finanční limit platí také pro každou výdajovou 

rozpočtovou akci v časovém rámci jednoho fiskálního období zvlášť 

4) ukládá 

hospodařit dle schváleného rozpočtu MČ Praha 1 na rok 2024 

4.1 Zodpovídá: všichni správci ORJ, Termín: 31.12.2024  

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupili a na dotazy členů/členek ZMČ Praha 1 odpovídali Jolana 

Braunová, vedoucí oddělení rozpočtu odboru finančního a jednotliví správci některých 

rozpočtových kapitol: Mgr. Jan Brabec, vedoucí oddělení územního rozvoje (ORJ 0119 

– územní rozvoj), Mgr. Bc. Jakub Vaculín, pověřen vedením odboru životního prostředí 

a čistoty (ORJ 0213 – životní prostředí, ORJ 0218 – životní prostředí-investice a ORJ 

0299 – granty pro oblast životního prostředí), Bc. Ludvík Czital, vedoucí odboru 

dopravy (ORJ 0312 – doprava), Ing. Jakub Dvořák, pověřen vedením odboru technicko-

investičního (ORJ 0318 – doprava investice), Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru 

kultury, sportu a zahraničních vztahů (ORJ 0416 – sport), Mgr. Ing. František Dvořák, 

tajemník ÚMČ Praha 1, a Mgr. Bc. Ladislav Varga, DiS., vedoucí odboru sociálních 

věcí (ORJ 0514 – sociální oblast). 

 

Přestávka od 13:01 hod. do 14:05 hod. na oběd 
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Projednávaný bod byl přerušen z důvodu pevného času následujícího bodu.  

 

2. Volba přísedících k Obvodnímu soudu pro Prahu 1 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ Praha 1. 

V návaznosti na žádost uchazeček, doporučující stanovisko předsedy Obvodního soudu pro 

Prahu 1 a s ohledem na splnění všech zákonných předpokladů uchazeček, byl předložen ZMČ 

Praha 1, podle § 64 zákona č. 6/2002 Sb., o soudech, soudcích, přísedících a státní správě 

soudů a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších předpisů, návrh na 

kandidátky Mgr. Bc. Petru Dostálek, Mgr. Markétu Bartony a Bc. Lenku Čechovou, 

přísedícími Obvodního soudu pro Prahu 1. 

Diskuse: 

 V rámci diskuse se kandidátky osobně představily a odpovídaly na dotazy členů ZMČ 

Praha 1.  

Předkladatel Mgr. David Bodeček, MBA oznámil, že se kandidátka Mgr. Markéta Bartony 

omluvila ze zasedání z důvodu neodkladné lékařské prohlídky, přesto požádal s ohledem na 

blížící se konec jejího mandátu, aby bylo o její volbě hlasováno bez její přítomnosti. 

 Bc. Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, vysvětlil 

způsob tajné volby na elektronickém hlasovacím zařízení, a to zmáčknutím tlačítka „pro“ 

nebo „proti“ či „zdržel se“.  

- pro Mgr. Bc. Petru Dostálek hlasovalo 23 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo 

nebyl proti, nikdo se nezdržel. Nehlasoval/a 2. – byla zvolena. 

-  pro Mgr. Markétu Bartony hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo 

nebyl proti, 1 se zdržel/a. Nehlasoval/a 5. – byla zvolena. 

-  pro Bc. Lenku Čechovou hlasovalo 22 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo   

nebyl proti, nikdo se nezdržel. Nehlasoval/a 3. – byla zvolena. 

 

 Pro navržené usnesení ve variantě „volí“ hlasovalo 23 přítomných členů/členek ZMČ 

Praha 1, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel a 2 nehlasovali.   

 V 14:15 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0153. 

 

 

Zpět k bodu č. 1. Rozpočet MČ Praha 1 na rok 2024 a střednědobý výhled rozpočtu MČ 

Praha 1 na roky 2025 – 2029 

Diskuse: 

V rámci diskuse vystoupili a na dotazy členů/členek ZMČ Praha 1 odpovídali Jolana 

Braunová, vedoucí oddělení rozpočtu odboru finančního a jednotliví správci některých 

rozpočtových kapitol: Ing. Jakub Dvořák, pověřen vedením odboru technicko-investičního 

ORJ 0818 – bytové hospodářství a ORJ 0918 – hospodářská správa-investice), Bc. Linda 

Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů (ORJ 0655 – kultura a ORJ 

0699 – granty pro oblast kultury a občanské společnosti), Mgr. Ing. František Dvořák, 

tajemník ÚMČ Praha 1 (ORJ 0904 – mzdové prostředky), a Mgr. Bc. Ladislav Varga, DiS., 

vedoucí odboru sociálních věcí (ORJ 0599 – granty v sociální oblasti a ORJ 0816 - 

pohřebnictví), Ing. Michal Kadlec DiS. MBA, vedoucí odboru zdravotnictví (ORJ 0515 – 

zdravotnictví), Bc. Karolína Šnejdarová, vedoucí oddělení vnějších vztahů (ORJ 0650 – 

vmější vztahy), Miroslav Sukup, bezpečnostní referent, krizové řízení, pověřenec GDPR 

(ORJ 0751 – prevence kriminality), Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové 

správy (ORDJ 0820 – nákup nemovitostí a technické zhodnocení), Mgr. Miroslav Ulrich, 

pověřen zastupováním vedoucího odboru informatiky (ORJ 0907 – systémy řízení a 

outsourcing) a JUDr. Petr Dětský, vedoucí oddělení právního, kontroly a stížností TAJ (ORJ 

0909 – právní služby). 
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Hlasování o předložených návrzích: 

 Mgr. Pavel Čižinský předložit pozměňovací návrh rozpočtu - v ORJ 0918 Hospodářská 

správa – investice, pol. Hasičská stanice pro JSDH MČ Praha 1, částku 3.141.700 Kč 

ponížit o 500.000 Kč a v ORJ 0903 Hospodářská správa, zřídit položku s názvem 

„Zřízení funkce obecního mediátora“, a do ní vložit částku 500.000 Kč - předkladatel 

Ing. Tomáš Heres se s protinávrhem neztotožnil = pro hlasovalo 7 členů ZMČ P1, nikdo 

nebyl proti, a 18 nehlasovalo – protinávrh nebyl přijat. 

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., předložit doplňující návrh usnesení, nový bod 5) ve znění: 

5) ukládá předložit ZMČ k předchozímu schválení jakýkoli výdaj hrazený z položky 

rozpočtu 6901-101 (Rezervy investičních výdajů) a položky 6901-107 (Rezervy 

investičních výdajů - příprava inv. akcí), pokud úhrn výdajů uhrazených z uvedených 

položek v období 2024 na základě rozhodnutí RMČ překročí částku 40.000.000 Kč. 

Zodpovídá: Rada MČ Praha 1 - předkladatel Ing. Tomáš Heres se s pozměňovacím 

návrhem neztotožnil = pro hlasovalo 7 členů ZMČ P1, 1 byl/a proti, 1 se zdržel/a  

a 16 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 

 Předkladatel Ing. Tomáš Heres předložil pozměňovací návrh rozpočtu na r. 2024 

(přílohy č. 1 a č. 2 usnesení) – Jungmannova Plaza, a to v souvislosti s usnesením Rady 

MČ Praha 1 ohledně přípravy pronájmu nových nebytových prostor (kanceláří) pro 

agendu, která na nás přechází z hl. m. Prahy, odboru dopravně-správních agend:  

Z ORJ 1005, Všeobecná pokladní správa, z položky č. 6901 – Rezervy investičních 

výdajů – příprava investičních akcí, ponížit částku 100.000.000 Kč o 7.300.000 Kč  

a přesunout do ORJ  0903 Hospodářská správa, která částku přerozdělí do: 

- RP 5164, Nájemné - částkou ve výši 3.800.000 Kč  

- RP 5169, podpoložka 075 Poplatek za správu a služby - částkou ve výši 1.900.000 Kč  

- RP 5909, Kauce - částkou ve výši 1.600.000 Kč  

 

 Pro navržené usnesení s upravenými přílohami č. 1 a č. 2 hlasovalo 19 přítomných 

členů/členek ZMČ Praha 1, 6 bylo proti, a nikdo se nezdržel. 

 V 16:59 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0154. 

 

Přestávka od 17:00 hod. do 17:11 hod.   

 

3. Rozpočet Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Materiál předložila Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1. 

Bezpečnostní fond (BF) je jedním z fondů MČ Praha 1, jehož účtování je vedeno odděleně od 

hlavního rozpočtu. Má svůj rozpočet, jak v oblasti příjmů, tak v oblasti výdajů. Je schvalován 

samostatně vždy v RMČ Praha 1 a posléze v ZMČ Praha 1. Konečný zůstatek je převeden 

jako počáteční stav následujícího roku. Finanční prostředky jsou rozpočtovány na odměny 

(finanční dary) pro strážníky MP OŘ Praha 1, servisní služby a opravy bezpečnostních 

opatření zhotovených MČ Praha 1, smluvně vázané výdaje za umístění a provoz 

bezpečnostních systémů, na akce pořádané MČ Praha 1 v rámci prevence kriminality, servisní 

služby pro soubor nosičů informací pro návštěvníky MČ Praha 1 o dodržování klidu a 

pořádku v rámci prevence kriminality a zajištění bezpečnosti občanů a částečně protidrogovou 

prevenci. Finanční výbor ZMČ P1 projednal a bere na vědomí návrh BF MČ Praha 1 na rok 

2024 dle usnesení RMČ P1 č. UR24_0017 ze dne 16.01.2024 a doporučuje Zastupitelstvu MČ 

Praha 1 jeho schválení. 

Příjmy: 

- zůstatek k 01.01.2024 činí 1.537.658,88 Kč 

- předpokládané příjmy (dary) činí 1.200.000 Kč 

- úroky činí 10.000 Kč 
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CELKEM PŘÍJMY: 2.747.658,88 Kč 

Výdaje: 

CELKEM VÝDAJE: 1.400.000,00 Kč 

- předpokládaný zůstatek k 31.12.2024 činí 1.347.658,88 Kč 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

rozpočet Bezpečnostního fondu MČ Praha 1 na rok 2024, který je přílohou tohoto usnesení 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 18 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 6 se zdrželo a 1 nehlasoval/a. 

 V 17:21 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0155. 

 

4. Rozpočet Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Materiál předložila Ing. Ivana Antalová, členka RMČ Praha 1. 

Sociální fond MČ Praha 1 (dále jen SF) má svůj rozpočet jak v oblasti příjmů, tak v oblasti 

výdajů a účtování je vedeno odděleně od hlavního rozpočtu. Jeho konečný zůstatek je 

převeden jako počáteční stav do následujícího roku. Rozpočet Sociálního fondu MČ Praha 1 

pro rok 2024 je sestaven na základě výsledků čerpání v roce 2023 a upraven v položce 

plánovaných výdajů pro sociálně potřebné jednotlivce z Prahy 1 tak, aby byla jednorázová 

finanční pomoc flexibilní. Finanční výbor ZMČ P1 projednal a bere na vědomí návrh SF MČ 

Praha 1 na rok 2024 dle usnesení RMČ P1 č. UR24_0018 ze dne 16.01.2024 a doporučuje 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 jeho schválení. 

Příjmy 

- tvoří zůstatek na účtu k 01.01.2024 ve výši 675.132,97 Kč 

očekávané příjmy z úroků ve výši 10.000,00 Kč 

Plánované výdaje 

Příspěvek na nákup dárkových vánočních poukázek               250.000,00 Kč 

Pro seniory, zdravotně postižené a další sociálně potřebné občany z MČ Praha 1. Počet 

dárkových poukázek je stanoven vždy dle pokynu vedoucího OSZ.  

Každý z vybraných klientů OSZ nebo Střediska sociálních služeb Praha 1 obdrží 4 dárkové 

poukázky v hodnotě 100,00 Kč/ks s platností 1 rok a novoroční přání. 

- příspěvek na nákup vánočních balíčků pro děti z Prahy 1, které jsou v péči OSPOD,  

(Balíčky sestavuje OSPOD)                                                                                    30 000,00 Kč 

- příležitostná čerpání vždy po schválení v Radě MČ Praha 1                              350 000,00 Kč 

(Jednorázová, rychlá finanční pomoc jednotlivcům s trvalým bydlištěm v Praze 1, kteří se 

ocitli v akutní sociální nouzi nebo v nepříznivé zdravotní situaci) 

Plánované výdaje celkem:        630 000,00 Kč 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

rozpočet Sociálního fondu MČ Praha 1 na rok 2024, který je přílohou tohoto usnesení 

Diskuse: 

V rámci diskuse vystoupil a na dotazy členů/členek ZMČ Praha 1 odpovídal  

Mgr. Bc. Ladislav Varga, DiS., vedoucí odboru sociálních věcí. 
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 Pro navržené usnesení hlasovalo 23 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 2 se zdrželi hlasování. 

 V 17:27 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0156. 

 

5. Rozpočet Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024 

Materiál předložil Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

Zastupitelstvu MČ Praha 1 byl předkládán materiál návrh rozpočtu Zaměstnaneckého fondu 

(dále jen ZF) na rok 2024, který byl sestaven v souladu s Kolektivní smlouvou uzavřenou 

mezi Základní organizací odborového svazu státních orgánů a organizací při Úřadu MČ  

Praha 1 a městskou částí Praha 1. Materiál byl projednán v Komisi pro hospodaření se ZF dne 

09.01.2024. Rozpočet ZF na rok 2024 je navržen s celkovým objemem příjmů ve výši 

14 221 692,03 Kč a výdajů ve výši 14 221 692,03 Kč, tedy jako vyrovnaný. Příjmovou část 

tvoří počáteční zůstatek na účtu ZF k 01.01.2024 a splátky půjček a sociálních výpomocí ve 

výši 10 000,00 Kč. Hlavním zdrojem příjmů ZF je převod finančních prostředků ze 

základního účtu MČ Praha 1 do ORJ 0995 – Zaměstnanecký fond, který v r. 2024 činí 

11 600 000,00 Kč. Ve výdajové části rozpočtu jsou naplánovány finanční prostředky na 

jednotlivé benefity. Jejich výše byla propočítána na základě dosažené skutečnosti roku 2023 a 

podkladů PER.  

Nejvýznamnější položkou výdajové části je příspěvek na stravování zaměstnanců ve výši 

9 700 000 Kč. Hodnota příspěvku na stravování se pro rok 2024 nemění a činí 110 Kč ze 

Zaměstnaneckého fondu. Podmínky pro čerpání benefitů ze Zaměstnaneckého fondu jsou 

podrobně rozepsány v Pravidlech pro hospodaření se Zaměstnaneckým fondem. Návrh 

rozpočtu Zaměstnaneckého fondu byl projednán s Mgr. Ing. Františkem Dvořákem, 

tajemníkem ÚMČ Praha 1 a Bc. Ludvíkem Czitalem, předsedou odborové organizace. 

Finanční výbor ZMČ P1 projednal a bere na vědomí návrh ZF MČ Praha 1 na rok 2024 dle 

usnesení RMČ P1 č. UR24_0019 ze dne 16.01.2024 a doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 

jeho schválení. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

rozpočet Zaměstnaneckého fondu MČ Praha 1 na rok 2024, který je přílohou tohoto usnesení 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil a na dotazy členů/členek ZMČ Praha 1 odpovídal  

Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 23 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 2 se zdrželi hlasování. 

 V 17:30 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0157. 

 

 

6. Dotazy a interpelace veřejnosti Dotazy a interpelace veřejnosti MČ Praha 1  

a členů/členek ZMČ P1 

 

 RNDr. Jana Příhodová, občanka Prahy 1, interpelovala s dotazem na vybudování 

pobytového zařízení domova s pečovatelskou službou a se zvláštním režimem pro seniory 

z Prahy 1. 

 Jan Szeles, občan Prahy 1, vystoupil za výbor SVJ domu x xxxxxxxxx xxxxxxxx xx 

s opakovanými dotazy k zápůjčce dvora, rozšíření bytů do půdních prostor, bezplatnému 

pronájmu společných prostor a omezení otevírací doby restaurační zahrádky pod okny 

bytů. 
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 Eva Michálková, občanka Prahy 1, a předsedkyně SVJ domu xxxxxxx xx xx xxx, 

xxxxxxx xx, Praha 1, interpelovala s problémy ohledně neoprávněných zásahů v domě ze 

strany nájemce nebytových prostor umístěných v mezaninu domu.  

 RNDr. Pavel Novotný, občan Prahy 1, vystoupil ve věci rušení nočního klidu od 

provozu barů a nočních podniků, zejména v ose ulic V Kolkovně, Kozí a Dlouhá.  

 Ing. Filip Dvořák, občan Prahy 1, předložil návrh na zorganizování participace k jeho 

návrhu na pojmenování nábřeží mezi Lichtenštejnským palácem a Karlovým mostem 

pojmenováním „Na Náplavce“ (tento návrh byl předložen též Radě MČ Praha 1). 

 Bc. Emilija Rónová, občanka Prahy 1, vystoupila s dotazy na odstraňování bariér na  

Praze 1 - tato interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, proto na ní nebude dle JŘ 

odpovídáno písemně. Interpelující nepožadovala odpověď. 

 RNDr. Jana Příhodová, občanka Prahy 1, vystoupila s dotazy z oblasti sociálních 

služeb, na počty míst (volných a obsazených) a počty klientů z Prahy 1 umístěných 

v DPS za toto volební období, tj. od podzimu 2022 do února 2024, v jakém technickém 

stavu se jednotlivé byty nacházejí a celkový počet žádostí občanů MČ Praha 1 o umístění 

do DPS.  

 Ing. Filip Dvořák, občan Prahy 1, vystoupil s dotazem na obnovu modrého 

vodorovného dopravního značení v zimním období a žádostí o stanovisko MČ Praha 1. 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval členy Rady MČ Praha 1  

a předsedy výborů ZMČ P1 a předsedu Komise sociální, ve věci neplnění úkolů paní 

starostkou, vyplývajících z Bezpečností analýzy, která byla schválena zastupitelstvem 

dne 13.09.2022 (uloženo „přijmout opatření s cílem zlepšit situaci v oblasti porušování 

veřejného pořádku a rušení nočního klidu navýšením počtu strážníků Městské policie 

Praha 1 a úpravou legislativy“). 

 Mgr. Barbora Kosíková, členka ZMČ Praha 1, interpelovala se žádostí o řešení 

problematiky pořizování a zveřejňování fotografií dětí za účelem propagace, 

sebeprezentace a zviditelňováním místního politika na jeho faceoobkovém profilu,  

z podnětu matky jednoho z dětí navštěvující školu na Praze 1, která nesouhlasí 

s fotografováním a následně umístěním fotografií svého dítěte a jeho spolužáků na 

sociální sítě v rámci akcí MČ P1. 

 Valerie Clare Talacková, MA, členka ZMČ Praha 1, vystoupila ve věci týkající se 

zpětvzetí odvolání MČ Praha 1 k vydání územního rozhodnutí a stavebního povolení na 

stavbu "Polyfunkční objekt Masaryk Centre 1, nástavba nad 9.NP, Praha 1, Nové Město, 

Na Florenci". 

 PhDr. Filip Lachmann, člen ZMČ Praha 1, vystoupil ve věci magistrátní strategie 

příjezdového cestovního ruchu pro r. 2024 až 2027 s názvem „S respektem k Praze“  

a s dotazem, jaké konkrétní kroky plánuje MČ Praha 1 v této oblasti, resp. kdo formuluje 

připomínky městské části Praha 1 a které orgány se jimi budou zabývat a finalizovat je. 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, interpeloval členy Rady MČ Praha 1 a 

předsedy výborů ZMČ P1 a předsedu Komise sociální, ve věci podpory podnikatele od 

paní starostky, který prodává lodní lístky na ulicích v centru Prahy, i když toto bylo 

MHMP zakázáno od roku 2022 .  

 JUDr. Pavel Marc, LL.M., člen ZMČ Praha 1, vystoupil s dotazem, proč neprojevila 

MČ Praha 1 svou vůli zvláštního užívání svých pozemků vůči provozovatelům 

elektrokoloběžek – tato interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, proto na ní 

nebude dle JŘ odpovídáno písemně. Interpelující nepožadoval odpověď. 

 Jonáš Felkel, člen ZMČ Praha 1, vystoupil s prosbou, ohledně zasílání dokumentů, zda 

by bylo možné dostávat dokumenty on-line nebo na e-maily, z důvodu úspory tištěných 

materiálů – tato interpelace nebyla odevzdána v písemné podobě, proto na ní nebude dle 

JŘ odpovídáno písemně. Interpelující nepožadoval odpověď. 
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 PhDr. Filip Lachmann, člen ZMČ Praha 1, vystoupil s dotazem, kolik stromů bude  

v r. 2024 vysazeno v ulicích MČ Praha 1 a ve kterých lokalitách. 

 Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1, vystoupil s dotazy na členy Rady MČ Praha 1 

a předsedy výborů ZMČ P1 a předsedu Komise sociální, ve věci ušlého zisku z  volného 

nebytového prostoru v domě Na Poříčí 46, Praha 1. 

 Valerie Clare Talacková, MA, členka ZMČ Praha 1, vystoupila s dotazem, zda 

v období od 12.12.2023 do 30.01.204 obdržela MČ Praha 1 nějaká významná oznámení 

na ÚMČ Praha 1 o zahájení územního či stavebního řízení,  která nebyla zveřejněna na 

úřední desce ÚMČ P1, a zda MČ Praha 1 podala do těchto řízení námitky. 

 Valerie Clare Talacková, MA, členka ZMČ Praha 1, vystoupila s dotazem, zda 

probíhají nebo budou probíhat nějaká jednání s hl. městem Praha, ohledně návrhu 

rekonstrukce Vrchlického sadů. 
 

Na všechny písemně předložené (odevzdané) interpelace a dotazy bude dle Jednacího 

řádu ZMČ P1 odpovězeno písemně. 

 

 

7. Žádost o odpuštění smluvní pokuty za nedodržení termínu dokončení díla 

"Kompletní rekonstrukce 6 bytů v domě č. p. 1422, k. ú. Nové Město,  

Navrátilova 13, Praha 1" 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. 

Dům č. p. 1422, k. ú. Nové Město, Navrátilova 13, Praha 1, má kompletně ve správě městská 

část Praha 1. Byty v domě jsou využívány převážně Úřadem MČ Praha 1 jako stabilizační 

byty pro zaměstnance MČ Praha 1 či stabilizační profesní byty. V roce 2017 proběhla 

rekonstrukce 11 bytů a společných prostor firmou Avers spol. s r.o. (IČ: 41190840) v hodnotě 

29.809.498,00 Kč. V roce 2021 proběhla výstavba výtahu. V domě se nachází volných  

6 jednotek, které prošly rekonstrukcí a je možné je nabídnout nájemcům. Konkrétně jsou to 

byty čísla 2, 3, 4, 15, 18, 20. Dokončená stavba byla předána objednateli 24.07.2023  

(12 měsíců a 17 dnů od předání). Dle dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo mělo být dokončené dílo 

předáno do 10 měsíců od předání staveniště (konkrétně 07.05.2023). Zhotovitel však odevzdal 

dílo objednateli až 24.07.2023, což znamená prodlení o 78 dnů. V souladu s článkem XII. 

Smluvní sankce, odstavec 1. Pro případ prodlení zhotovitele s dokončením díla podle této 

smlouvy nebo za prodlení s vyklizením staveniště si smluvní strany sjednávají ve prospěch 

objednatele smluvní pokutu ve výši 0,05 % z ceny díla bez DPH za každý, byť i jen započatý 

den prodlení. smlouvy o dílo, je ze strany objednatele uplatňována sankce. Zhotovitel požádal 

dopisem z 09.10.2023 o odpuštění sankce. Případ byl projednán dne 01.11.2023 na Finančním 

výboru, který doporučil prominout penále v plné výši. Výpočet výše případné sankce je 

následující: předání staveniště 07.07.2022, převzetí staveniště 24.07.2023 dle Dodatku č. 2 ke 

SOD mělo být dílo předané do 10 měsíců = 07.05.2023, počet dnů v prodlení je 24 + 30 + 24 

= 78 dnů pokuta ze SOD: 78 * 10.927.632 Kč * 0,05%   = 426.178 Kč. Dodavateli byly práce 

uhrazeny v plném rozsahu. Rada MČ Praha 1 svým usnesením č. UR24_0014 ze dne 

09.01.2024 doporučila Zastupitelstvu MČ Praha 1 tuto žádost projednat. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

VARIANTA:A) 
1) bere na vědomí 

 Dílo mělo být dokončeno a předáno objednateli nejpozději 10 měsíců (304 dnů) od předání 

díla dodavateli k realizaci 

 Dodavatel předal hotové dílo objednateli 12 měsíců a 17 dnů (382 dnů) od předání, 78 dní  

   po termínu předání 

 Dodavatel kompletně předal dílo dne 24.07.2023  
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 Dodavatel Vodohospodářské stavby Javorník-CZ s.r.o. (IČ: 26229455) žádá o odpuštění 

smluvní pokuty vyplývající ze SOD č  2022/0657 

 Stanovisko Finančního výboru ZMČ P1 ze dne 01.11.2023, bod č. 5 

2) rozhodlo 

ve smyslu § 89 odst. 2 písmeno h) zákona č. 131/2000 Sb. o HMP, v platném znění, prominout 

dodavateli Vodohospodářské stavby Javorník-CZ s.r.o. (IČ: 26229455) celou částku smluvní 

pokuty ve výši 426.178 Kč za 78 dní prodlení předání díla dle SOD 2022/0657 

3) ukládá 

informovat dodavatele o tomto rozhodnutí  

3.1  Zodpovídá Ing. Tomáš Heres, Termín: 29.03.2024 

VARIANTA:B) 
1) bere na vědomí 

 Dílo mělo být dokončeno a předáno objednateli nejpozději 10 měsíců (304 dnů) od předání 

díla dodavateli k realizaci 

 Dodavatel předal hotové dílo objednateli 12 měsíců a 17 dnů (382 dnů) od předání, 78 dní 

po termínu předání 

 Dodavatel kompletně předal dílo dne 24.07.2023  

 Dodavatel Vodohospodářské stavby Javorník-CZ s.r.o. (IČ: 26229455) žádá o odpuštění 

smluvní pokuty vyplývající ze SOD č  2022/0657 

 Stanovisko Finančního výboru ZMČ P1 ze dne 01.11.2023, bod č. 5 

2) neschvaluje 

prominutí smluvní pokuty dodavateli Vodohospodářské stavby Javorník-CZ s.r.o.  

(IČ: 26229455)  ve výši 426.178 Kč za 78 dní prodlení předání díla dle SOD 2022/0657 

3) ukládá 

informovat dodavatele o tomto rozhodnutí a zajistit další postup ve věci  

3.1. Zodpovídá Ing. Tomáš Heres, Termín: 29.03.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové 

správy.  

 Předkladatel Ing. Tomáš Heres navrhl hlasovat o usnesení ve variantě A – rozhodlo 

prominout smluvní pokutu. 

 

 Pro navržené usnesení ve variantě A hlasovalo 17 přítomných členů/členek ZMČ  

Praha 1, nikdo nebyl proti, 5 se zdrželo a 2 nehlasovali. 

 V 18:57 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0158. 

 

8. Žádosti o posunutí termínů úkolů uložených usneseními Zastupitelstva MČ  

Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. 

Členům Zastupitelstva MČ Praha 1 jsou předloženy žádosti o posunutí termínů úkolů 

uložených usneseními Zastupitelstva MČ Praha 1 dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) schvaluje 

schvaluje posunutí termínů úkolů uložených usneseními Zastupitelstva MČ Praha 1 dle 

přílohy tohoto usnesení uložené v OVO 

Diskuse: 

 K jednání byl přizván Mgr. Petr Bulla, vedoucí oddělení koordinace a SVJ/OTMS. 

 Mgr. Pavel Čižinský předložil pozměňovací návrh, a to vypustit z přílohy usnesení 

úkoly č. 5, 6 a 13. 
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- úkol č. 5 - UK20_05105 a úkol č. 6 - UK18_00174 = pro hlasovalo 5 členů/členek 

ZMČ P1, 1 byl/a proti, 1 se zdržel/a a 18 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 

- úkol č. 13 - UK23_01955 = pro hlasovali 4 členové ZMČ P1, 3 byli proti, 2 se zdrželi a 

16 nehlasovalo – návrh nebyl přijat. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti a 6 se zdrželo hlasování. 

 V 19:12 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0159. 

 

9. Náprava vady Prohlášení v domě č.p. 262, parc.č. 16, k.ú. Malá Strana, na adrese 

Malostranské nám. 9 - Tržiště 12, Praha 1 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1. K jednání byl přizván  

Mgr. Petr Bulla, vedoucí oddělení koordinace a SVJ/OTMS. 

Dům č.p. 262 na pozemku parc. č. 16, k.ú. Malá Strana, Malostranské náměstí 9 – Tržiště 12, 

Praha 1 (dále též „Dům) je na základě Smlouvy o výstavbě ze dne 19.08.2008 a následné 

Změny prohlášení vlastníka ze dne 07.12.2011 rozdělen na jednotky. V Domě se nachází 

celkem 13 bytových jednotek a 5 jednotek nebytových. Hlavní město Praha je vlastníkem  

2 bytových a 4 nebytových jednotek, což znamená podíl na společných částech domu a na 

pozemku ve výši 5646/18483 (cca 30,55 %). Tyto jednotky jsou svěřeny do správy městské 

části Praha 1. Výše uvedenou Změnou prohlášení vlastníka byla v domě nově vymezena 

nebytová jednotka č. 262/105 a to oddělením od dosavadní bytové jednotky č. 262/5.  

Jednalo se o sklepní místnost, která měla nově sloužit jako sklad. S ohledem na skutečnost, že 

cit. Změna prohlášení vlastníka, jejímž obsahem bylo mj. i vymezení jednotky č. 262/105, 

byla změna jejího účelu užívání ze sklepa na sklad a to bez stavebních úprav, došlo 

OKS/OTMS k závěru, že aktuálně platné Prohlášení vlastníka, kterým jsou vymezeny 

jednotky v domě, zjevně vykazuje vady ve vymezení jednotky č. 262/105, když nerespektuje 

její skutečnou výměru. Ke vzniku vady, resp. uvedení nesprávné výměry, došlo 

pravděpodobně na základě nesprávně vyhodnocených podkladů, kdy ještě krátce před 

prvotním vymezením dotčeného prostoru ve Smlouvě o výstavbě ze dne 19.08.2008 (zde ještě 

součást jednotky č. 262/5 jako sklep) nebyl tento pronajímán nájemci bytu později 

vymezenému jako jednotka č. 262/5 a v rámci hektické přípravy výběrového řízení na prodej 

půdních jednotek poté zřejmě nedošlo k řádnému zaměření uvedeného prostoru. V souvislosti 

s nápravou vady Prohlášení je žadatel připraven jednotlivým vlastníkům kompenzovat snížení 

hodnoty spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemku vycházející ze 

Znaleckého posudku č. 054688/2023, zpracovaného Ing. Fujáčkem. V důsledku snížení 

velikosti spoluvlastnického podílu MČ Praha 1 (jednotky 262/4, 262/7 a 262/101-262/104) 

tak městské části náleží kompenzace ve výši 51.760 Kč. Rada MČ Praha 1 svým usnesením  

č. UR23_0069 ze dne 23.01.2024 doporučila Zastupitelstvu MČ Praha 1 nápravu vady 

(změnu) Prohlášení schválit. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

Žádost o součinnost ve věci odstranění vady změny prohlášení vlastníka ze dne 21.12.2011 

uvedenou v příloze tohoto uložené v OVO 

2) schvaluje 

v rozsahu stávajícího spoluvlastnického podílu MČ Praha 1 ve výši id. 5646/18483 na 

společných částech domu č.p. 262 a pozemku parc.č. 16, vše k.ú. Malá Strana, na adrese 

Malostranské nám. 9 - Tržiště 12 Praha 1 změnu prohlášení vlastníka formou společného 

prohlášení o odstranění vad prohlášení vlastníka s tím, že po vkladu práv do katastru 

nemovitostí budou nové spoluvlastnické podíly na domě č.p. 262 a pozemku parc.č. 16, vše 
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k.ú. Malá Strana, na adrese Malostranské nám. 9 - Tržiště 12 Praha 1 vyjádřeny tak, jak je 

uvedeno v bodě 3) tohoto usnesení 

3) souhlasí 

v souladu se zákonem č. 89/2012 Sb., s přihlédnutím k původnímu rozdělení domu na jednotky 

dle zákona č. 72/1994 Sb., s rozdělením domu č.p. 262 a pozemku parc.č. 16, vše k.ú. Malá 

Strana, na adrese Malostranské nám. 9 - Tržiště 12, Praha 1 na jednotky a to takto: 

BJ č. 262/1 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1777/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/2 se spoluvlastnickým podílem ve výši 303/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/3 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1574/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/4 se spoluvlastnickým podílem ve výši 607/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/5 se spoluvlastnickým podílem ve výši 680/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/6 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1208/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/7 se spoluvlastnickým podílem ve výši 303/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/8 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1524/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/9 se spoluvlastnickým podílem ve výši 748/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/10 se spoluvlastnickým podílem ve výši 690/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/11 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1097/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/12 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1552/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

BJ č. 262/13 se spoluvlastnickým podílem ve výši 1504/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

NJ č. 262/101 se spoluvlastnickým podílem ve výši 730/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

NJ č. 262/102 se spoluvlastnickým podílem ve výši 2712/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

NJ č. 262/103 se spoluvlastnickým podílem ve výši 444/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

NJ č. 262/104 se spoluvlastnickým podílem ve výši 850/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

NJ č. 262/105 se spoluvlastnickým podílem ve výši 290/18593 na společných částech domu a 

pozemku 

4) schvaluje 

finanční vyrovnání vlastníka jednotky č. 262/105 vůči Městské části Praha 1 v celkové výši 

51.760 Kč + DPH v zákonem stanovené výši z důvodu snížení spoluvlastnického podílu na 

domě čp. 262 a pozemku parc.č. 16, vše k.ú. Malá Strana v důsledku nápravy vady Prohlášení 

5) ukládá 

uzavřít smlouvy v souladu s tímto usnesením 

5.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, Termín: 31.12.2024 
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V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 6 se zdrželo hlasování. 

 V 19:25 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0160. 

 

10. Žádost o projednání odejmutí pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, obec 

Praha, ulice Ve Stínadlech 

Materiál předložil Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1.  

Pozemek parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, obec Praha je ve svěřené správě MČ Praha 1.  

Na ÚMČ Praha 1 byla dne 13.11.2023 pod čj. ÚMČ P1 524513/2023 doručena žádost MHMP 

o projednání odejmutí pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, obec Praha. MHMP Odbor 

hospodaření s majetkem MHMP eviduje návrh směny pozemků v k. ú. Nové Město a Staré 

Město takto: 

- pozemky parc. č. 117/1 o výměře 1123 m2 a parc. č. 122/2 o výměře 211 m2, k. ú. Nové 

Město, ve vlastnictví Arcibiskupství pražského, o tyto pozemky jeví zájem i městská část 

Praha 1, žádost o výkup pozemk parc. č. 122/2 eviduje i hl. m. Praha, gymnázium prof. Jana 

Patočky zažádalo o zajištění převodu tohoto pozemku od Arcibiskupství pražského, 

- za pozemek parc. č. 919/1 o výměře 319 m2, k. ú. Staré Město, přes který je jediný možný 

vjezd (vjezdovými vraty ve zdi) na pozemek parc. č. 918 ve vlastnictví Arcibiskupství 

pražského.  

OTMS/OSN nedoporučuje odejmutí pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, ze svěřené 

správy MČ Praha 1, v současné době probíhá jednání s Arcibiskupstvím pražským o směně 

pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, za část pozemku parc. č. 117/1, k. ú. Nové Město. 

Pro případné dorovnání hodnoty směnovaných pozemků je možné zapojení pozemku parc. č. 

969/2, k. ú. Malá Strana, který je ve svěřené správě MČ Praha 1 a je ve výpůjčce Kongregaci 

Milosrdných sester sv. Karla Boromejského.  

Cílem této "vícesměny" je ochrana zájmů žáků ZŠ Vodičkova (1. stupeň ZŠ Jindřišská 32,) a 

zachování zahrady, když není ve vlastnictví HMP ani MČ Praha 1. Rada MČ Praha 1 svým 

usnesením č. UR24_0083 ze dne 23.01.2024 doporučila Zastupitelstvu MČ Praha 1 

nesouhlasit s odejmutním předmětného pozemku ze svěřené správy MČ Praha 1. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

žádost Magistrátu hl. m. Prahy, odboru hospodaření s majetkem, o projednání odejmutí 

pozemku parc. č. 919/1, k. ú. Staré Město, ze svěřené správy MČ Praha 1, doručenou na 

ÚMČ Praha 1 dne 15.11.2023 pod čj. 524513/2023 

2) rozhodlo 

nesouhlasit s odejmutím pozemku parc. č. 919/1 o výměře 319 m2, k. ú. Staré Město, obec 

Praha, ze svěřené správy MČ Praha 1 

3) ukládá 

informovat žadatele v souladu s bodem 2. tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Ing. Tomáš Heres, Termín:30.01.2024 

Diskuse: 

 Procedurální hlasování o udělení slova – čtvrtý příspěvek Mgr. Pavla Čižinského do 

diskuse = pro hlasovalo 20, členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel/a  

a 5 nehlasovalo – jeho vystoupení bylo schváleno.  

 Mgr. Pavel Čižinský předložil pozměňovací návrh usnesení, nový bod 4, ve znění: 
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4) ukládá vyjednat směnu pozemku dle bodu 2 za pozemek parc. č. 117/1 a 122/2 

v katastrálním území Nové Město s tím, že ve směnné smlouvě bude stanoveno, že na pozemek 

dle bodu 2 nabyvatel nebude moci umístit budovu. 

Zodpovídá: Rada MČ Praha 1, Termín: 30.11.2024 - předkladatel Ing. Tomáš Heres se 

s pozměňovacím návrhem neztotožnil = pro hlasovalo 6 členů ZMČ P1, 1 byl/a proti, 2 se 

zdrželi a 16 nehlasovalo – pozměňovací návrh nebyl přijat. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 20 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 5 se zdrželo hlasování. 

 V 19:38 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0161. 

 

11. Návrh na udělení Čestného občanství in memoriam a Ceny Prahy 1 

Materiál předložila Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ Praha 1. 

Komise pro občanské záležitosti, udělování čestného občanství a Ceny Prahy 1 na svých 

jednáních dne 6. září 2023 a dne 22. listopadu 2023 projednala návrhy na udělení Čestného 

občanství Prahy 1 a Ceny Prahy 1 význačným osobnostem za jejich významná vědecká a jiná 

díla a aktivity mající vztah k městské části Praha 1. Rada MČ Praha 1 na svém zasedání dne 

11. prosince 2023 projednala a vzala na vědomí návrh Komise a svým usnesením  

č. UR23_1426 doporučuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 udělit, dle Pravidel pro udělování 

Čestného občanství MČ Praha 1 a Ceny Prahy 1, schválených usnesením číslo UZ23_0079 ze 

dne 16.05.2023, s účinností od 1. července 2023, následující ocenění  pěti osobnostem 

uvedeným v usnesení. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

návrh Komise pro občanské záležitosti, udělování čestného občanství a Ceny Prahy 1 na 

udělení Čestného občanství in memoriam a Ceny Prahy 1 významným osobnostem. 

2) bere na vědomí 

doporučení Rady MČ Prahy 1 udělit Čestné občanství Prahy 1 in memoriam a Cenu Prahy 1 

významným osobnostem, a to dle Pravidel pro udělování Čestného občanství MČ Praha 1  

a Ceny Prahy 1, schválených usnesením číslo UZ23_0079 ze dne 16.05 2023 s účinností  

od 1. července 2023 

3) schvaluje 

udělení Čestného občanství in memoriam a Ceny Prahy 1 těmto významným osobnostem: 

 Jaroslav Eliáš – Cena Prahy 1 

 Inka Vostřezová – Cena Prahy 1 

 Soňa Červená – Čestné občanství in memoriam 

 Karel Schwarzenberg – Čestné občanství in memoriam 

 Jana Ferstlová – Čestné občanství in memoriam 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 24 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 1 nehlasoval/a. 

 V 19:50 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0162. 

 

12. Stanovení výše měsíčních odměn neuvolněným členům Zastupitelstva městské části 

Praha 1 

Materiál předložil Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 
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Dne 29.12.2023 byl vydán ve Sbírce zákonů ČR zákon č. 418/2023 Sb., kterým se mění 

zákon č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 129/2000 Sb.,  

o krajích, ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve 

znění pozdějších předpisů. Tímto zákonem byl s účinností od 1. ledna 2024 nastaven zcela 

jiný mechanismus odměňování uvolněných i neuvolněných členů zastupitelstva. Podle  

ustanovení § 89 odst. 1 písm. c) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, 

zastupitelstvo městské části stanovuje výši odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

městské části. Maximální výše odměny neuvolněného člena zastupitelstva městské části se 

nově určí jako součin základny pro výpočet odměny a koeficientu stanoveného v příloze č. 2 

zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, podle zastávané funkce a velikostní kategorie 

městské části. Základna pro výpočet odměn členů zastupitelstev bude každoročně 

vyhlašována Ministerstvem vnitra ČR. Pro rok 2024 je vyhlášena Sdělením MV ČR  

č. 419/2023 Sb. Při souběhu více funkcí, se měsíční odměna poskytne až do výše souhrnu 

odměn za tři různé funkce, a to u člena/členky Rady městské části Praha 1, 

předsedy/předsedkyně výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 a komise Rady městské 

části Praha 1 a člena/členky výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 a komise Rady 

městské části Praha 1. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) stanovuje 

s účinností od 1.2.2024 měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva městské části 

Praha 1 dle zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze a Sdělení MV ČR č. 419/2023 Sb., 

až do výše souhrnu odměn za tři různé funkce, a to u člena/členky Rady městské části Praha 1, 

předsedy/předsedkyně výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 a komise Rady městské 

části Praha 1 a člena/členky výboru Zastupitelstva městské části Praha 1 a komise Rady 

městské části Praha 1 uvedených v příloze tohoto usnesení. 

V případě nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude odměna náležet ode dne složení 

slibu; v případě personálních změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována 

ode dne zvolení nebo jmenování do příslušné funkce. 

2) ukládá 

zajistit realizaci bodu 1 tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Ing. František Dvořák, Termín 01.02.2024 

Bez diskuse. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 19 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, a 5 se zdrželo hlasování. 

 V 19:54 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0163. 

 

13. Obnovení zmařeného jednání o smíru v soudním sporu o 56 milionů Kč 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Na jednání Zastupitelstva MČ Praha 1 nebylo schváleno narovnání soudního sporu vedeného 

o částku 56,200.000 Kč s příslušenstvím u Obvodního soudu pro Prahu 1  pod spis. zn.  

65 C 65/2015 mezi žalobcem JUDr. Václavem Kulhavým, insolvenčním správcem DONLIČ 

INTERIER spol. s.r.o. v likvidaci a žalovaným, městskou částí Praha 1. Dle návrhu dohody  

o narovnání, který předložila starostka Terezie Radoměřská a kterou zastupitelstvo 

neschválilo, měla MČ Praha 1 uhradit žalobci částku 48,5 milionu Kč. Zástupci klubu 

PRAHA 1 SOBĚ a Zelení následně vstoupili do jednání s protistranou a vyjednali dohodu o 

narovnání, dle které by byly všechny nároky žalobce uspokojeny úhradou částky  

47 milionů Kč. Podmínkou této dohody ze strany žalobce je její schválení Zastupitelstvem 

MČ Praha 1 na zasedání zastupitelstva dne 12.12.2023.  
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Podle předkladatele ZMČ P1 z návrhu starostky Terezie Radoměřské, výhodnější dohodu 

neschválilo a namísto toho schválilo smír za částku 45 milionů Kč. Jelikož předkladatel nemá 

zprávy o tom, že protistrana na částku 45 milionů Kč přistoupila, ani nemá zprávy o tom, že 

by se vedení Prahy 1 po 12.12.2023 pokusilo tuto částku vyjednat, navrhuje opětovně 

projednání věci zastupitelstvem. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí  

skutečnost, že 

a. MČ Praha 1 vede od roku 2015 u Obvodního soudu pro Prahu 1 soudní spor se společností 

Donlič Interiér s.r.o. v likvidaci (zastoupenou insolvenčním správcem) spis. zn. 65 C 65/2015 

b. mezi MČ Praha 1 a protistranou probíhala v průběhu let 2016 až 2019 mimosoudní 

jednání, při kterých se zástupci MČ Praha 1 snažili vyjednat smír za částku mezi 10 a 20 

miliony Kč, což ovšem protistrana nepřijala 

c. rozsudkem Obvodního soudu pro Prahu 1 čj. 65 C 65/2015-451 ze dne 12.6.2020 byla 

žaloba zcela zamítnuta, tedy MČ Praha 1 nemusela dle tohoto rozsudku platit protistraně 

vůbec nic 

d. dle rozsudku Městského soudu v Praze čj. 22 Co 61/2021-545 ze dne 10.6.2021 má být MČ 

Praha 1 povinna uhradit (větší) část z částky 39.245.559 Kč 

e. rozsudkem Obvodního soudu pro Prahu 1 čj. 65 C 65/2015-637 ze dne 21.7.2023 byla MČ 

Praha 1 nepravomocně odsouzena k zaplacení částky 30.607.009 Kč s úroky z prodlení ve 

výši cca 22 milionů Kč, celkem tedy 52,5 milionu Kč 

f. paní starostka Terezie Radoměřská předložila Zastupitelstvu MČ Praha 1 dne 14.11.2023 

návrh dohody ve výši 48,5 milionu Kč; tento návrh však nebyl Zastupitelstvem – v tajném 

hlasování prosazeném koalicí ODS, ANO, TOP09 a spol. – schválen 

g. zastupitel Pavel Čižinský předložil předložila Zastupitelstvu MČ Praha 1 dne 12.12.2023 

návrh dohody ve výši 47 milionů Kč; tento návrh však nebyl Zastupitelstvem – v tajném 

hlasování prosazeném koalicí ODS, ANO, TOP09 a spol. – schválen, když byl schválen návrh 

paní starostky na smír ve výši 45 milionů Kč 

h. zastupitelstvo nemá zprávy o průběhu jednání, v němž by se MČ Praha 1 pokoušela získat 

souhlas protistrany se smírem za částku 45 milionů Kč 

2) konstatuje, že 

a. zájmem Městské části Praha 1 v předmětné věci je asertivní vyjednávání o co nejlepším 

smíru (tj. nejnižší částce) 

b. každý zastupitel je oprávněn i povinen při výkonu svého mandátu komunikovat/jednat o 

otázkách vztahujících se zejména k samostatné působnosti i se třetími osobami, a to včetně 

smluvních partnerů Prahy 1, a odmítá snahy koalice ODS, ANO, TOP09 s spol. o  

zastrašování opozičních zastupitelů, jejichž jednání bylo navíc v dané věci úspěšnější 

c. žádný zastupitel ani starosta nemá právní ani politickou povinnost předkládat orgánům 

městské části k rozhodnutí návrhy, které tento zastupitel či starosta považuje pro městskou 

část za nevýhodné 

d. tajné hlasování, které nevyužívá elektronické hlasovací zařízení, je v rozporu s Jednacím 

řádem Zastupitelstva MČ Praha 1 (viz § 10 jednacího řádu) i s jakoukoli dosavadní praxí 

Městské části Praha 1 

e. tajné hlasování zastupitelstva o majetku Prahy 1 s odůvodněním, že se zastupitelé obávají, 

že budou za hlasování trestně stíháni, představuje výraz nedůvěry vůči českým orgánům 

činným v trestním řízení 
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f. tajné hlasování o majetku MČ Praha 1 představuje velmi negativní precedent, neboť 

v dosavadní praxi MČ Praha 1 je to právě strach zastupitelů z trestního stíhání, co 

nejúčinněji chrání obecní majetek a nutí zastupitele pracovat kvalitně (například ohledně 

přípravy podkladů pro jednání) 

g. tajné hlasování představuje bezprostřední nebezpečí pro majetek MČ Praha 1 i v tom 

smyslu, že právě jeho využitím by koalice ODS, ANO, TOP09 a spol. mohla pokusit protlačit 

nevýhodný smír v soudním řízení s firmou Meltex s.r.o. patřící paní Ivaně Tykač  

3) schvaluje 

Varianta A 

dohodu o narovnání soudního sporu vedeného o částku 56,200.000 Kč s příslušenstvím u 

Obvodního soudu pro Prahu 1  pod spis. zn. 65 C 65/2015 mezi žalobcem JUDr. Václavem 

Kulhavým, insolvenčním správcem DONLIČ INTERIER spol. s.r.o. v likvidaci a žalovaným, 

Městskou částí Praha 1, dle které žalovaný uhradí žalobci částku 47 milionů Kč, čímž budou 

veškeré nároky žalobce zcela uspokojeny 

Varianta B 

dohodu o narovnání soudního sporu vedeného o částku 56,200.000 Kč s příslušenstvím u 

Obvodního soudu pro Prahu 1  pod spis. zn. 65 C 65/2015 mezi žalobcem JUDr. Václavem 

Kulhavým, insolvenčním správcem DONLIČ INTERIER spol. s.r.o. v likvidaci a žalovaným, 

Městskou částí Praha 1, dle které žalovaný uhradí žalobci částku 48,5 milionů Kč, čímž 

budou veškeré nároky žalobce zcela uspokojeny 

Diskuse: 

 Předkladatel Mgr. Pavel Čižinský trval na veřejném hlasování o usnesení.   

 Mgr. Michal Müller požádal o procedurální hlasování, a to hlasovat o návrhu usnesení 

tajně, nikoliv prostřednictvím elektronického hlasovacího zařízení, ale pomocí 

hlasovacího lístku = pro hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1, 6 bylo proti, nikdo se 

nezdržel a 3 nehlasovali – procedurální návrh byl přijat. 

 

 

Přestávka od 20:13 hod. do 20:25 hod. na jednání politických klubů.  

 
 

 Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská předložila komplexní pozměňovací návrh 

usnesení ve znění: 

ZMČ P1 

1) konstatuje, 

v souladu s usnesením Rady MČ Praha 1 UR23_1452 ze dne 11.12.2023, že Mgr. Pavel 

Čižinský, v době výkonu funkce starosty, byl informován o deklarovaném úmyslu 

insolvenčního správce firmy Donlič Interier spol. s r.o. v likvidaci sjednat oboustranně 

výhodnou dohodu. Dále, že Mgr. Pavel Čižinský,  nereagoval na dopis insolvenčního správce 

a nevyžádal si stanovisko Rady MČ Praha 1 ani Zastupitelstva MČ Praha 1, a ani tyto orgány 

neinformoval. A dále, že Mgr. Pavel Čižinský, bývalý starosta, nepostupoval v soudním sporu 

MČ Praha 1 versus Donlič Interier spol. s r.o. v likvidaci správně, v souladu s péčí řádného 

hospodáře. 

2) konstatuje,  

že Kontrolní výbor nezaujal stanovisko k usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR23_1452 ze dne 

11.12.2023 a při projednávání tohoto bodu se předseda Kontrolního výboru z jednání 

nevyloučil. 
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3) konstatuje, 

že zastupitelé Pavel Čižinský a Pavel Marc svým konáním směrem k Donlič Interier  

spol. s r. o., kdy bez pověření, a bez vědomí Zastupitelstva MČ Praha 1 a statutárního 

zástupce MČ Praha 1, či pověření vyplývajícího z funkce vstoupili v jednání s příjemcem 

peněz a obešli tak nejen osoby oprávněné za MČ P1 jednat, ale i insolvenčního správce, vážně 

poškodili zájmy MČ P1 ve věci mimosoudní dohody v soudním sporu o zaplacení technického 

zhodnocení - Bílkova 13 -15, čp. 864, SM, Praha 1 - Donlič Interier spol. s r. o. 

4) pověřuje  

starostku MČ Praha 1 znovu otevřít jednání s insolvenčním správcem s cílem dosažení 

mimosoudní dohody ve věci Soudního sporu o zaplacení technického zhodnocení -  

Bílkova 13 -15, čp. 864, SM, Praha 1 - Donlič Interier spol. s r. o. 

 Bc. Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, vysvětlil způsob 

tajného hlasování pomocí hlasovacího lístku, a to označením - zakroužkováním – slova 

„PRO“, „PROTI“ nebo „ZDRŽEL SE. Pokud bude vložen hlasovací lístek do urny 

prázdný (není zakroužkována žádná ze tří možností), bude na toto nahlíženo jako na 

neplatný hlasovací lístek.  

V sále byl promítnut hlasovací lístek s komplexním pozměňovacím návrhem usnesení  

Mgr. Terezie Radoměřské, který byl poté rozdán těm členům zastupitelstva, kteří projevili 

zájem se hlasování zúčastnit. Úprava hlasovacího lístu probíhala za plentou, poté ho členové 

zastupitelstva vkládali do volební urny. 

 Bc. Giancarlo Lamberti, předseda Mandátového a volebního výboru, a Jonáš Felkel,  

člen Mandátového a volebního výboru, oznámili výsledky tajného hlasování, kdy bylo 

vydáno i odevzdáno 15 hlasovacích lístků.  

 

 Pro komplexní pozměňovací návrh usnesení hlasovalo 15 přítomných členů/členek ZMČ 

Praha 1, a nikdo nebyl proti.    

 V 20:59 hod. bylo přijato usnesení č. UZ24_0164. 

 

 

Richard Bureš požádal o procedurální hlasování dle Jednacího řádu  

o pokračování zasedání ZMČ P1 i po 22:00 hod = pro hlasovalo 15 členů/členek ZMČ P1,  

1 byl/a proti, 2 se zdrželi a 5 nehlasovalo - návrh byl přijat. 

 

 Richard Bureš požádal o procedurální hlasování  o předřazení bodu „Mimořádné 

mimořádné odměny“ = pro hlasovalo 21 členů/členek ZMČ P1, nikdo nebyl proti, nikdo 

se nezdržel a 2 nehlasovali - návrh byl přijat. 

 

14. Mimořádné mimořádné odměny 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Podle předkladatele jsou ve mzdové (platové) praxi Úřadu MČ Praha 1 jsou vícekrát do roka 

poskytovány pracovníkům městské části Praha 1 tzv. mimořádné odměny, přičemž tyto 

odměny dostávají víceméně všichni pracovníci. V rámci výplaty za měsíc prosinec 2023, 

která proběhla v lednu 2024, byly některým pracovníkům Úřadu městské části Praha 1 

vyplaceny rovněž mimořádné odměny. Předkladatel považuje tento postup za poměrně 

překvapivý a navrhuje Zastupitelstvu MČ Praha 1 vyžádat si více informací k těmto 

odměnám, a to za účelem posouzení, zda nedošlo k nedůvodnému zvýhodnění či 

znevýhodnění některých pracovníků Úřadu MČ Praha 1. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) ukládá 

starostce městské části Praha 1 podat informace Zastupitelstvu MČ Praha 1 o mimořádných 

odměnách, které byly vybraným pracovníkům Úřadu městské části Praha 1 vyplaceny 

souběžně s výplatou za měsíc prosinec 2023 

1.1 Zodpovídá Mgr. Terezie Radoměřská, termín 12.03.2024 

Diskuse: 

 V rámci diskuse vystoupil Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník ÚMČ Praha 1. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovali 2 přítomní členové/členky ZMČ Praha 1, 6 bylo proti,  

2 se zdrželi a 11 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

 Mgr. David Bodeček, MBA, požádal o udělení slova, aby mohl reagovat na 

interpelaci paní zastupitelky Kosíkové, jelikož nebyl přítomen v rámci bodu „Dotazy a 

interpelace“, ve věci  podnětu matky jednoho z dětí navštěvující školu na Praze 1, 

která nesouhlasí s fotografováním a následně umístěním fotografií svého dítěte a jeho 

spolužáků na sociální sítě v rámci akcí MČ P1. Na toto téma paní starostka otevřela 

krátkou diskusi.  

 

15. Nesplněný úkol z roku 2020 popř. 2018 - garáže Dvořákovo nábřeží 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Usnesením Rady MČ Praha 1 č. UR20_0334 ze dne 17.03.2020, "Projektová příprava - 

Podzemní garáže Dvořákovo nábřeží" bylo uloženo tehdejšímu starostovi  „uzavřít smlouvu  

s vybraným uchazečem dle bodu 2) usnesení č. UR18_1278 ze dne 30.10.2018, a to  

s termínem plnění do 30.04.2020. Tento úkol podle předkladatele dosud nebyl splněn. Dne 

03.04.2023 přijal Kontrolní výbor usnesení č. UKV/2023/4/1 - Zpráva Kontrolního výboru  

o kontrole plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady a Zastupitelstva MČ Praha 1 za období 

od 01.07.2022 do 30.09.2022 a za období od 01.10.2022 do 31.12.2022, kterým mimo jiné 

navrhl zrušení tohoto úkolu z roku 2020 popřípadě z roku 2018 pro nesplnitelnost. 

Zastupitelstvo MČ Praha 1 ovšem tento návrh nepřijalo, takže úkol i nadále „visí“ v systému 

e-spis jakožto nesplněný úkol. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR20_0334 ze dne 17.03.2020, "Projektová příprava - 

Podzemní garáže Dvořákovo nábřeží", kterým bylo uloženo tehdejšímu starostovi  „uzavřít 

smlouvu s vybraným uchazečem dle bodu 2) usnesení č. UR18_1278 ze dne 30.10.2018, a to 

s termínem plnění do 30.04.2020 

2) konstatuje, že 

úkol dle bodu 1) nebyl dosud splněn 

3) konstatuje, že 

návrh Kontrolního výboru na zrušení úkolu dle bodu 1), který Kontrolní výbor přijal svým 

usnesením ze dne 03.04.2023 č. UKV/2023/4/1  - Zpráva Kontrolního výboru o kontrole 

plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady a Zastupitelstva MČ Praha 1 za období od 

1.7.2022 do 30.09.2022 a za období od 1.10.2022 do 31.12.2022, nebyl Zastupitelstvem MČ 

Praha 1 dne 18.04.2023 schválen 
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4) ukládá 

Radě MČ Praha 1 podat Zastupitelstvu MČ Praha 1 zprávu o tom, jakým způsobem bylo na 

splnění úkolu dle bodu 1) v období od 18.04.2023 pracováno 

4.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, Termín 31.03.2024 

Bez diskuse. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 2 se zdrželi a 14 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

16. Nesplněný úkol z roku 2022 - partnerské město na Ukrajině 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1 číslo UZ22_0350 ze dne 15.03.2022 „Humanitární 

pomoc bylo mimo jiné uloženo Radě MČ Praha 1 uložen úkol „vyhledat na Ukrajině vhodné 

partnerské město (nebo městskou část) odpovídající velikosti za účelem navázání partnerství a 

dlouhodobé spolupráce a pomoci místním obyvatelům a předložit Zastupitelstvu MČ Praha 1 

návrh partnerského města k projednání“, a to s termínem splnění do 30.06.2022. Podle 

předkladatele tento úkol dosud nebyl splněn. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

usnesení Zastupitelstva MČ Praha 1 číslo UZ22_0350 ze dne 15.03.2022 „Humanitární 

pomoc Ukrajině“, jehož bodem 6 byl Radě MČ Praha 1 uložen úkol „vyhledat na Ukrajině 

vhodné partnerské město (nebo městskou část) odpovídající velikosti za účelem navázání 

partnerství a dlouhodobé spolupráce a pomoci místním obyvatelům a předložit Zastupitelstvu 

MČ Praha 1 návrh partnerského města k projednání“, a to s termínem splnění do 30.06.2022 

2) konstatuje, že 

úkol dle bodu 1 nebyl dosud splněn 

3) ukládá 

Radě MČ Praha 1 splnit úkol dle bodu 1 

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, Termín 31.03.2024 

Diskuse: 

 Martin Motl požádal o ukončení diskuse. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, 1 se zdržel/a a 15 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

 

17. Nesplněný úkol z roku 2021 - otevírací doba ve Vojanových sadech 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Usnesením Zastupitelstva MČ Praha 1 číslo UZ21_0270 ze dne 16.06.2021 „Otevírací doba 

ve Vojanových sadech“ bylo Radě MČ Praha 1 uloženo upravit otevírací dobu ve Vojanových 

sadech tak, aby v měsících duben a srpen trvala otevírací doba ve Vojanových sadech od 8:00 

do 20:00 hod., a v měsících květen, červen a červenec od 8:00 do 21:00 hod., (otevírací doba 

v ostatních měsících zůstala nezměněna. Termín splnění tohoto úkolu byl 15.07.2021. Podle 

předkladatele tento úkol dosud nebyl splněn. 
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Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

usnesení Zastupitelstva MČ Praha 1 číslo UZ21_0270 ze dne 16. 06. 2021 „Otevírací doba ve 

Vojanových sadech“, kterým bylo Radě MČ Praha 1 uloženo upravit otevírací dobu ve 

Vojanových sadech tak, aby v měsících duben a srpen trvala otevírací doba ve Vojanových 

sadech od 8:00 do 20:00 a v měsících květen, červen a červenec  od 8:00 do 21:00, a to 

s termínem splnění do 15.07.2021. 

2) konstatuje, že 

úkol dle bodu 1 nebyl dosud splněn 

3) ukládá 

Radě MČ Praha 1 splnit úkol dle bodu 1 

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, Termín 31.03.2024 

 

V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 16 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

18. Právní služby ohledně Žofína 

Materiál předložil Mgr. Pavel Čižinský, člen ZMČ Praha 1. 

Předkladatel vychází z toho, že externí dodávky služeb by se v zásadě měly vždy 

transparentně soutěžit (byť ne nutně jen na nejlevnější cenu). Předkladatel nevidí důvod, proč 

by se nemělo k transparentní soutěži přistoupit i v případě právních služeb týkajících se 

dalšího nakládání s Palácem Žofín, kdy navíc není přesvědčen o tom, že by příslušná práce 

nemohla být zvládnuta právníky zaměstnanými v rámci Úřadu MČ Praha 1. Předkladatel se 

dále domnívá, že zadání zakázky zkoumající tzv. opci v čl. 7.2.  aktuální nájemní smlouvy 

ohledně Paláce Žofín nebylo účelné, neboť tato záležitost je jasná a nebylo ji třeba za obecní 

peníze právním posouzením objasňovat. 

Navržené usnesení: 

Zastupitelstvo městské části 

1) bere na vědomí 

usnesení Rady MČ Praha 1 č. UR23_1255 ze dne 31.10.2023 s názvem Další nakládání  

s objektem Paláce Žofín, Slovanský ostrov čp. 226, k. ú. Nové Město, Praha 1 po 1. 1. 2025 

včetně zadání veřejné zakázky "Nájem paláce Žofín, Slovanský ostrov 226, k. ú. Nové Město - 

právní služby", kterým došlo k přidělení veřejné zakázky na právní služby v hodnotě  

až 1.800.000 Kč paní JUDr. K. B., a to bez standardního výběrového řízení 

2) konstatuje, že 

zadání zakázky pro paní JUDr. K. B. objednávkou č. O2/00008/OTMS/23 ze dne 30.06.2023, 

na základě které byl zpracován právní posudek ohledně sjednané doby nájmu dle aktuální 

nájemní smlouvy týkající se Paláce Žofín a ohledně povinnosti pronajímatele k jejímu 

prodloužení, nebylo účelné, neboť odpovědi na tyto otázky jsou vedení Městské části Praha 1 

již dlouho známy a vedení MČ Praha 1 se již před dlouhou dobou rozhodlo vypsat ohledně 

dalšího pronájmu Paláce Žofín výběrové řízení 

3) ukládá 

Radě zrušit usnesení dle bodu 1 a vypsat ohledně eventuálních potřebných právních služeb 

týkajících se dalšího nakládání s Palácem Žofín standardní výběrové řízení 

3.1 Zodpovídá Rada MČ Praha 1, Termín 15.02.2024 
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V rámci diskuse k tomuto bodu nezazněly žádné návrhy nebo změny textu usnesení. 

 

 

 Pro navržené usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek ZMČ Praha 1, nikdo nebyl 

proti, nikdo se nezdržel a 16 nehlasovalo. 

 Usnesení nebylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

1 3 .  z a s e d á n í  Z a s t u p i t e l s t v a  m ě s t s k é  č á s t i  P r a h a  1  

b y l o  u k o n č e n o  d n e  3 0 . 0 1 . 2 0 2 4  v  2 2 : 1 8  h o d .    

p a n í  s t a r o s t k o u  M g r .  T e r e z i í  R a d o m ě ř s k o u  

 

 

 

 

Příloha zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

 

 

 

Ověřovatelé dnešního zápisu: 

 

 

 

 

                    v.r.                                                                                                vr. 

Ing. Karel Grabein Procházka                                                             Jonáš Felkel 

     člen RMČ Praha 1                                                                   člen ZMČ Praha 1 

                      

 

 

v.r. 

                            Mgr. Terezie Radoměřská  

                                                        starostka MČ Praha 1  

 

 

                                                                       

 

Zapsala: Růžena Nejedlá, referentka ZMČ P1  

 

 

 

 Zápis byl vyhotoven 08.02.2024 a jeho součástí jsou přehled usnesení a stenografický 

záznam, včetně protokolů o výsledku každého hlasování, které jsou uloženy  

v  odboru volených orgánů (OVO), Úřad MČ Praha 1 – Vodičkova 18.      


